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• Prowadzący obrady: Przewodnicząca Ewa Fronczek  

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy  

1. Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej za 2022 rok, plany na przyszłość.   
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy różne  
Czas trwania posiedzenia  od 16.00  - 16.20 

• Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności   - Obecnych   7 z 7 

• Zastępca Burmistrza Beata Zawiła  

• Naczelnik Wydziału Elżbieta Bazańska – Wolska  

• Zastępca Naczelnika – Justyna Lisowska  

• Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej – Bożena Podgórska  

•  

Przebieg obrad:  

Przewodnicząca Ewa Fronczek  – dzień dobry witam wszystkich Państwa na posiedzeniu Komisji . 
Zgodnie z planem pracy komisji rozpoczniemy od punktu pierwszego. Materiał jest bardzo 
obszerny, bardzo proszę o krótkie wprowadzenie Panią Dyrektor.  
Ad. 1. Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej za 2022 rok, plany na przyszłość. 
Dyrektor MBP Bożena Podgórska –  ten materiał powstał w oparciu o to co przygotowujemy rok 
rocznie dla Biblioteki Śląskiej. Dobór ich treści i ich ułożenie oraz dane zawarte są takie, które  
z punktu widzenia biblioteki śląskiej są ważne i tym się kierowaliśmy. Jeśli miałabym coś 
powiedzieć od siebie za zeszły rok to ubiegły rok zdominowany był przez remont centrali, która 
pochłonęła bardzo dużo czasu. Kosztowało nas to dużo pracy i zaangażowania. Remont był 
kompleksowy, pozyskaliśmy środki z programu  Infrastruktura Bibliotek. W ramach remontu jest 
zamontowana pompa ciepła, mamy panele fotowoltaiczne, zmiana instalacji elektrycznej. Jest 
winda oraz zmieniła się aranżacja wnętrz oraz wszystkie pomieszczenia zostały odświeżone. 
Aplikowaliśmy też o 4 projekty miękkie i one zostały nam przyznane i było dość duże 
dofinansowanie ok. 40 tys. zł. Ogrom pracy bibliotekarzy podczas składania tych projektów oraz 
prac, która czeka nas podczas przeniesienie Filii nr 5 do Cechowni. Tam powstanie zupełnie inny 
nowoczesny obiekt.  
Przewodnicząca Ewa Fronczek – sprawa przeniesienie i zorganizowanie nie będzie łatwa. 
Proponuje przejść do zadawania pytań. 
Radny Andrzej Mentel -  w materiale jest informacja o bezpłatnym dostępie do kodów do IBUK-ów 
z budżetu Obywatelskiego, że nie było zainteresowanych.  
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Dyrektor MBP Bożena Podgórska – jeśli chodzi o serwis IBUK Libra nie było zainteresowania  
Radny Andrzej Mentel - rodzaje czytników, czy cos w tym kierunku się zmieniło, czy macie 
Państwo jakąś bazę, która pozwoli poinformować czytelników o tym, że mamy bezpłatne kody  
z Budżetu Obywatelskiego .  
Dyrektor MBP Bożena Podgórska – czytelnicy wiedzieli, za każdym razem są informowani, że są  
takie możliwości . Jeśli chodzi o system IBUK LIBRA to są to przede wszystkim książki popularno - 
naukowe. Jeśli chodzi o IBUK-a o kody dostępu to zainteresowanie było , ale nigdy nie przekroczyło 
limitu. W tym roku nie mamy na to pieniędzy, ale myślę, że  na poziomie podstawowym trzeba 
zapewnić te kody, może uda się to zrobić przy dofinansowaniu do Cechowni. 
Radny Andrzej Mentel – materiału było naprawdę bardzo dużo, robicie tak dużo, ze każdy znajdzie 
cos dla siebie. Gratuluje tej wykonanej pracy.   
Radna Janina Wcisło – czy książki, które są już zniszczone mogą trafić do Stowarzyszenia Pani 
Miodek  
Dyrektor MBP Bożena Podgórska – jak najbardziej, jak tylko będzie chciała.  
Przewodnicząca Ewa Fronczek – zgadzam się z Panem Mentlem, gratuluje Pani i wszystkim 
pracownikom. Działalność biblioteki jest bardzo aktywna to nie tylko wypożyczanie książek. To 
wystawy, Uniwersytet Trzeciego Wieku dzieje się naprawdę dużo, jedyna bolączką są płace. 
Ad. 2.  Opiniowanie projektów uchwał  
Brak  
Ad 3. Sprawy różne.  
Brak  
Przewodnicząca Ewa Fronczek  - dziękuję Państwu za udział w posiedzeniu komisji. Po 
wyczerpaniu porządku zamykam posiedzenie Komisji Edukacji Kultury i Sportu.  
 
      Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu  
         

Ewa Fronczek  
 
 
 
 
 
W załączeniu: 
Lista Obecności  
Protokół napisano dnia  
Protokolant: Joanna Kwarciana 
Protokół umieszczono w BIP …………… 
 

 

 


